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OBČINA PREVALJE 
Trg 2a 
PREVALJE 
 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 032-0001/2014-24 
Datum: 18. december 2014 
 

Z A P I S N I K 

 
 
3. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 18. decembra 2014, ob 17.00 uri, v 
sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 
19/06-popr., 34/07, 15/10, 12/13, 12/13)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11 in 12/13) sklical župan dr. Matija 
Tasič z naslednjim predlaganim dnevnim redom: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 

2. Potrditev dnevnega reda 3. redne seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje. 

4. Predlog proračuna  Občine Prevalje za leto 2015 – v skladu z 2. odstavkom  89. 
člena Poslovnika Občinskega sveta. 

5. Soglasje k ceni storitve pomoč na domu in seznanitev z izvedbo prenosa dejavnosti.  

6. Seznanitev s povzetkom Regijskega izvedbenega načrta na področju socialnega 
varstva 2014-2016 za Koroško regijo. 

7. a. Soglasje k spremembi in dopolnitvi sistemizacije delovnih mest v OŠ Prevalje za 
šolsko leto 2014/2015. 
b. Predlog sklepa o oblikovanju oddelkov predšolske vzgoje od 1.1.2015 dalje.  
c. Predlog sklepa določitve cene programov v Enoti Vrtec Prevalje od 1.1.2015 dalje. 

8. Predlog sklepa o določitvi načina razveljavitve Odloka o lokacijskem načrtu za 
odlagališče nenevarnih odpadkov Koroške regije (Ur. l. RS, št. 38/2006). 

9. Premoženjskopravne zadeve: 

a. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2015. 

            b.  Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero NUSZ za leto 2015. 

            c. Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega 
zemljišča v Občini Prevalje.  

           d. Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic za potrebe 
izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne 
infrastrukture v Občini Prevalje. 

           e.   Predlog sklepa o spremembi in dopolnitvi sklepa o določitvi najemnin.  

f. Predlog spremembe in dopolnitve Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 
občine Prevalje za leto 2014 in Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v občini 
Prevalje za leto 2014. 

g. Ukinitev javnega dobra. 

10. Pobude in vprašanja. 

11. Razno.  
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UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje se je udeležil župan dr. Matija TASIČ, podžupanja Margareta JUKIČ in podžupan Andrej 
STERMEC. 
 
Seje so se udeležili člani občinskega sveta: 
 

1.  Zdravko FAJMUT, 
2.  Matej PEČNIK, 
3.  Stašo LODRANT, 
4.  Ivan BACKOVIĆ, 
5.  dr. Karla ODER, 
6.  Aleksander RISTIČ, 
7.  Vladimir PORI, 
8.  Bernard PAČNIK, 
9.  Rafael ŠKUFCA, 
10.  Ana SIRK PRISLAN, 
11.  Marija SUŠEL, 
12.  Štefan PERŠAK,  
13.  Hedvika GORENŠEK, 
14.  Bogdan PUPAVAC, 
15.  Maks PUČELJ. 

 
Seje so se udeležili še :  

 
1. Mira HANCMAN, ravnateljica OŠ Franja Goloba Prevalje, 
2. Stanka VAUH, direktorica Doma starejših na Fari, 
3. Sonja TIRŠEK, direktorica Centra za socialno delo Ravne na Koroškem, 
4. Danilo VUTE, tajnik občinske uprave, 
5. Veronika ŠART, računovodja VII/2, 
6. Mojca OREŠNIK, občinska uprava, 
7. Žiga BERLOŽNIK, medobčinska uprava, 
8. Bernarda GRADIŠNIK, občinska uprava, 
9. Jana HORVAT, občinska uprava, 
10.  Nina BANDALO, občinska uprava. 

 
 
  Novinarji :  

1. TV Uršlja, snemalci.  
 

K tč. 1 

 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Na seji je bilo prisotnih 17 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje ugotovi, da je 3. redna seja Občinskega sveta Občine 
Prevalje sklepčna. 

 
Župan se na začetku v imenu volilnega odbora in volilne komisije Občine Prevalje osebno opraviči 
Bernardu Pačniku ter Listi za ljudi za napake, ki so se pojavile tekom volitev ter omeni, da si želi, 
da se take napake v bodoče ne bi več ponavljale. Pove, da v volilnem odboru in komisiji sodeluje 
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tudi občinska uprava in da zaradi tega čuti posebno dolžnost, da se iskreno opraviči ter poudari, da 
upa, da bo sodelovanje v bodoče korektno, da bodo stvari normalno tekle še naprej ter da do takih 
nerodnosti ne bo več prihajalo. 
 
Bernard Pačnik se zahvali in pove, da je opravičilo sprejel. 

 
K tč. 2 

 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 3. REDNE SEJE 

 
Župan glede dnevnega reda pove, da se je pod točko 9 Premoženjskopravne zadeve, dodala še 
dodatna alineja h in sicer Prenos dolgoročnih sredstev v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba 
Prevalje ter poda predlog dnevnega reda v razpravo. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje je na svoji 3. redni seji, dne 18. decembra 2014, sprejel 
dnevni red 3. redne seje v naslednji obliki: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 

2. Potrditev dnevnega reda 3. redne seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje. 

4. Predlog proračuna  Občine Prevalje za leto 2015 – v skladu z 2. odstavkom  89. 
člena Poslovnika Občinskega sveta. 

5. Soglasje k ceni storitve pomoč na domu in seznanitev z izvedbo prenosa dejavnosti.  

6. Seznanitev s povzetkom Regijskega izvedbenega načrta na področju socialnega 
varstva 2014-2016 za Koroško regijo. 

7. a. Soglasje k spremembi in dopolnitvi sistemizacije delovnih mest v OŠ Prevalje za 
šolsko leto 2014/2015. 

           b. Predlog sklepa o oblikovanju oddelkov predšolske vzgoje od 1.1.2015     
           dalje.  
           c. Predlog sklepa določitve cene programov v Enoti Vrtec Prevalje od    
           1.1.2015 dalje. 

8. Predlog sklepa o določitvi načina razveljavitve Odloka o lokacijskem načrtu za 
odlagališče nenevarnih odpadkov Koroške regije (Ur. l. RS, št. 38/2006). 

9. Premoženjskopravne zadeve: 

           a. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto    

           2015. 

      b. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero NUSZ za leto 2015. 

      c. Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega 
zemljišča v Občini Prevalje.  

      d. Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic za potrebe 
izgradnje oz. rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne 
infrastrukture v Občini Prevalje. 

      e. Predlog sklepa o spremembi in dopolnitvi sklepa o določitvi najemnin.  

            f.  Predlog spremembe in dopolnitve Načrta razpolaganja z nepremičnim      
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                premoženjem občine Prevalje za leto 2014 in Načrta pridobivanja   

                nepremičnega  premoženja v občini Prevalje za leto 2014. 

            g. Ukinitev javnega dobra. 

            h.  Prenos dolgoročnih sredstev v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba  

                 Prevalje. 

10.   Pobude in vprašanja. 

11.   Razno.     
 

K tč. 3 
 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
PREVALJE 

 

Župan poda zapisnik 2. redne seje v razpravo in pove, da pisnih pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine 
Prevalje. 

 
K tč. 4 

 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE PREVALJE ZA LETO 2015 – V SKLADU Z 2. ODSTAVKOM 
89. ČLENA POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA 
 
Župan razloži, da je bil v skladu z 2. odstavkom 89. člena Poslovnika občinskega sveta pripravljen 
predlog proračuna. Glede načina dela vsem novo izvoljenim svetnikom pove, da se na današnji 
seji ugotavlja in potrjuje ali je proračun formalno pripravljen na javno razpravo. Ne preverja se 
vsebine in posameznih točk, temveč se preverja ali je predlog proračuna v skladu s Poslovnikom in 
odlokom ter če je pripravljen na javno razpravo. Nadalje razloži, da na podlagi te ugotovitve nato 
teče javna razprava, ki je predvidena 9. januarja. Pove, da je predlog proračuna dostopen na 
spletni strani Občine Prevalje in v pisni obliki v tajništvu občine ter da imajo občani možnost 
vlaganja pripomb in predlogov glede predloga do petka 9. januarja, bodisi pisno, preko elektronske 
pošte občine, preko faksa ali ustno. Poleg tega imajo občani možnost do izteka roka vložiti 
predloge oziroma pripombe tudi v knjigo pripomb in predlogov, ki se nahaja na sedežu Občine 
Prevalje. Nadalje razloži, da v času javne razprave predlog proračuna obravnavajo proračunska 
delovna telesa in odbori, ožji del občine ter zainteresirana javnost, pripombe in predlogi pa se 
pošljejo predlagatelju – županu. Predsedniki delovnih teles občinskega sveta lahko v času javne 
razprave pri razlagi proračuna zahtevajo tudi prisotnost občinske uprave in župana. Župan 
nadaljuje, da je do 9. januarja predvidena javna razprava, medtem so od 2. januarja pa do 9. 
januarja seje odborov, od 12. januarja do 16. januarja je predvidena dopolnitev predloga proračuna 
2015, do 22. januarja se pripravi gradivo za občinski svet, od 22. januarja do 26. januarja je 
možnost vlaganja amandmajev, 29. januarja pa je predvidena proračunska seja. Omeni, da je na 
voljo dober mesec časa, da se pripravijo predlogi za spremembo proračuna oziroma predlogi za 
izboljšana proračunskih postavk 
 

Veronika ŠART pove, da je Občina Prevalje v skladu z veljavno zakonodajo in priporočili 
Ministrstva za finance  pripravila predlog Proračuna za leto 2015. Vsem neposrednim in posrednim 
proračunskim uporabnikom so bila v mesecu oktobru poslana navodila za pripravo finančnih 
planov za leto 2015. Povprečnina za leto 2015 je v višini 525 € določena v 46. členu Zakona o 
izvrševanju proračuna RS za leto 2014 in 2015. Povprečnina za leto 2014 je bila 536 €. Trenutno 
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je predlog ukrepov za leto 2015  tudi znižanje povprečnine na 494 €. To bi za Občino Prevalje 
pomenilo cca. 8 odstotkov znižanje prihodkov iz naslova dohodnine (288.000 €). 
 
Nadaljuje, da je predlog Proračuna za leto 2015 sestavljen iz splošnega in posebnega dela, kjer so 
trije stolpci. Z oznako ZR 2013 je zaključni račun za leto 2013, drugi stolpec je OP122014 je 
ocenjena realizacija za leto 2014 in tretji stolpec z oznako PP2015 Predlog proračuna za leto 2015. 
Poleg Splošnega in Posebnega dela je del proračuna tudi Načrt razvojnih programov za leta 2015-
2018, Obrazložitve Predloga proračuna Občine Prevalje za leto 2015, Kadrovski načrt za leto 2015 
in 2016 in Načrt prodaje in načrt nakupov občinskega premoženja. 
 
V predlogu proračuna so sredstva  za društva ostala na enaki ravni kot leto prej. V drugem stolpcu 
pri ocenjeni realizaciji za leto 2014 so zajeta tudi sredstva - obveznosti  prenesene iz leta 2013 
tako, da indeks ni 100. 
 
Prihodki so planirani v višini 7.675.437 € in odhodki v višini 7.490.302 €. Proračunski presežek je 
185.135 €, ki se zmanjša s povečanjem kapitalskega deleža v bilanci B za javna podjetja v višini 
51.031 € in zmanjša z odplačilom obrokov za kredit v višini 228.999 €. Primanjkljaj v višini 94.895 € 
se pokrije z ostankom sredstev iz leta 2014. 
 
Župan glede obrazložitve posebej opozori na to, da v letu 2013 niso bile poplačane vse obveznosti 
do društev, v letu 2014 pa so bila zagotovljena sredstva in je zato glede na leto 2013 in 2014 
razlika v indeksu. To ne pomeni, da se tam, kjer je indeks 2014-2015 85, za 15% tudi zmanjša za 
društva oziroma nekatere programe. Pove, da je bilo v letošnjem letu nadomeščeno tisto, kar v 
lanskem ni bilo izplačano in da so zneski na nivoju tistih osnovnih zneskov. 
Pove, da so predlogi za znižanje povprečnine na 494 € po občanu ter da se ukin ja 21. in 23. člen 
Zakona o financiranju občin. Omeni, da zadeve še niso popolnoma jasne in da se bodo, če bo 
potrebno uredile januarja za rebalansom. 
Pove tudi, da je prejšnji dan prispel dopis Ministrstva za finance in Ministrstva za okolje in prostor v 
zvezi z NUSZ, ki daje jasna navodila, da se mora NUSZ obračunavati na podlagi podatkov GURSA 
ter da je potrebno novelirati celotno zadevo. Pove, da bo občina sama delala nekatere popravke 
ter da je potrebno začeti s pripravi sprememb v primerjavi z nepremičninskim zakonom. 
 
Župan da predlog proračuna v skladu z 2. odstavkom 89. člena Poslovnika občinskega sveta v 
razpravo. Razprave ni bilo. Pove, da je glede na to, da je proračunska seja v januarju in da se 
takrat sprejema proračun, danes potrebno sprejeti sklep o začasnem financiranju občine za prve tri 
mesece. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se o Predlogu proračuna Občine Prevalje 
za leto 2015 opravi javna razprava. 

 
Zdravko FAJMUT nadalje predlaga, da se k objavi predloga proračuna doda tudi prejšnja 
obrazložitev župana, kjer naj bodo navedene tudi že prej omenjene razlike glede društev ter 
splošna državna problematika priprave proračuna, z namenom, da bodo tisti, ki bodo to brali 
vedeli, za kaj gre. 
  
Župan odgovori, da bo obrazložitev dopolnil ter obvesti vse navzoče, da sprejema Sklep o 
začasnem financiranju občine Prevalje v obdobju januar-marec 2015 do sprejetja proračuna. 
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K tč. 5 
 

SOGLASJE K CENI STORITVE POMOČ NA DOMU IN SEZNANITEV Z IZVEDBO PRENOSA 
DEJAVNOSTI 

Direktorica Doma starejših Na Fari, Stanka VAUH poda kratko obrazložitev. 19.6.2014 je občinski 
svet občine Prevalje izdal soglasje, da se izvajanje socialno varstvene storitve pomoč na domu kot 
socialna oskrba na domu prenese iz Centra za socialno delo Ravne na Koroškem na Dom 
starejših Na Fari. S 1.1.2015 bo prišlo do realizacije tega sklepa, prevzelo se bo izvajanje storitve 
in posledično tudi tri delavke. Svet zavoda Doma starejših je na svoji seji dne 14.11.2014 sprejel 
tudi ceno po kalkulativnih elementih skladno s Pravilnikom o metodologiji za oblikovanje cen 
socialnovarstvenih storitev. Cena je enaka kot v letu 2012, 2013 in 2014 in sicer 14,94 evrov. 
Občina ima pristojnost določiti višino subvencioniranja nad 50% obveznim deležem. Zavod je 
pripravil tri primere cene za končnega uporabnika v odvisnosti od višine subvencije občine.  
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti, Hedvika GORENŠEK pove, da se je odbor seznanil 
z izvedbo prenosa dejavnosti in s predlagano ceno storitve pomoč na domu. Odbor sprejel 
naslednji sklep in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem:  
 
Cena socialnovarstvene storitve pomoč na domu v letu 2015 znaša: 

         14,94 € za opravljeno uro storitve na delavnik,  
         20,92 € ob nedeljah (oz. dela prostih dnevih) in 
         22,41 € na praznik. 

 
Iz sredstev proračuna Občine Prevalje se od 1.1.2015 dalje zagotavlja 63% subvencija k ceni 
socialno varstvene storitve pomoč družini na domu, ki znaša:  

          9,43 € za opravljano uro storitve na delavnik,  
         13,18 € za opravljano uro storitve ob nedeljah oz. na dela prost dan in  
         14,12 € za opravljeno uro storitve na praznik. 

 
Cena storitve za uporabnika znaša: 

       5,51 € za opravljeno uro storitve na delavnik, 
       7,74 € za opravljeno uro storitve ob nedeljah oz. na dela prost dan 
       8,29 €  za opravljeno uro storitve na praznik. 

Predsednik Odbora za proračun in finance, Stašo LODRANT pove, da je odbor predlagani sklep 
obravnaval, ga potrdil in ga daje občinskemu svet v obravnavo in sprejem. 

Župan poda točko dnevnega reda v razpravo. 

Bogdan PUPAVAC vpraša, zakaj je prišlo do spremembe cene za opravljeno uro na delavnik za 
uporabnika, spomni se, da je bila končna cena lani okoli 3,80 evrov.  

Župan razloži, da ostane bruto cena enaka. 

Bogdan PUPAVAC pove, da ga zanima končna cena, ker je prišlo do zvišanja. Doda, da je bila 
cena nižja, ker so nekatere zadeve pokrivali z javnimi deli.  

Bernard PAČNIK pojasni, da se je na Odboru za družbene dejavnosti razvnela enourna debata o 
tej temi. Moti ga, da se program naziva kot socialni program. Edino kar je socialnega na tem 
programu je to, da se 100% invalidom pomoč pokriva v 100%. Vse ostalo ni socialno, ampak 
komercialno. V Prevaljah to storitev uporablja okoli devet ljudi, predvideva, da takšni, ki imajo 
dovolj denarja, da si to lahko privoščijo. Prepričan je bil, da ima občina vpliv v smislu, da se pomoč 
nudi tistim ljudem, ki so dejansko brez denarja, nimajo svojcev ipd. Danes se morda subvencija 
daje nekomu, ki ima 1.500 evrov pokojnine. Opozori, da je iz proračuna za subvencioniranje 
namenjenih 42.000 evrov in doda, da je težko včasih vedeti kaj je prav in kaj ni prav. V preteklosti 
je podražitve na svoja pleča prevzela občina, zato da se je izognilo podražitvam za končne 
uporabnike. Vendar tudi občina ni vreča brez dna. Potrebni bi bilo razmisliti, kako narediti ta 
program bolj socialen.  

Zdravko FAJMUT razloži, da je končni uporabnik do sedaj plačeval 3,53 evrov na uro, sedaj pa 
5,51 evrov. Še vedno gre za socialen program, saj uporabnik ne plačuje polne cene 14,94 evrov 
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na uro. Pritrdi razpravi Bernarda PAČNIKA, da imajo subvencijo lahko tudi premožnejši 
posamezniki. Predlaga, da se v naslednjih treh mesecih na tem področju načrtujejo nekatere 
spremembe. Aktualna ureditev občinam namreč omogoča le, da znižujejo oziroma zvišujejo 
subvencijo vsem enako, ne glede na njihov socialni statut, kar je problem. Ob tem izpostavi, da 
tistim upokojencem, ki prejemajo minimalne pokojnine vsak evro pomeni veliko. Predlaga, da 
zadeve ostanejo takšne kot so. Uvesti bi bilo potrebno lestvice, ki bi upoštevale socialni status 
uporabnikov. Potrebno je predlagati spremembe na področju urejanja te pravice, pobuda se lahko 
posreduje na pristojno ministrstvo.  

Rafael ŠKUFCA pritrdi Bernardu PAČNIKU in Zdravku FAJMUTU ter ponovno poudari, da ni 
pravilno in pošteno, da se ljudi obravnava enako ne glede na njihov socialni status v primerih, kjer 
gre za socialne storitve, kar naj bi pomoč na domu, tudi bila. Strinja se, da so potrebne 
spremembe, morda bi bilo potem tudi uporabnikov več.  

Hedvika GORENŠEK pojasni, da se je Odbor za družbene dejavnosti strinjal s tem, da bi bilo 
potrebno uvesti spremembe, vendar pa mora zavod z izvajanjem dejavnosti začeti že s 1.1.2015, 
zato je bilo nujno potrebno oblikovati sklep.   

Bernard PAČNIK doda še, da je cena na uro brez subvencije občine na praznik smešna in 
absolutno previsoka in vpraša, kdo še ima urno postavko na praznik 22,41 evrov. V gostinstvu 
kuharji delajo v povprečju za pet do šest evrov na uro, tudi ob nedeljah in praznikih. Zanima ga, kaj 
vse se pokriva iz te cene.  

Direktorica Centra za socialno delo Ravne na Koroškem, Sonja TIRŠEK razloži, da je center 
izvajalec te storitve od leta 1991. Do leta 2002 so bila merila za določitev cene storitve določena  v 
pravilniku, ki so ga oblikovale občine same, v tem času je bilo v Mežiški dolini okoli 100 
uporabnikov te storitve. Odkar je država področje uredila s svojimi predpisi, se je število 
uporabnikov razpolovilo. Pojasni, da je ureditev res nepravična, ampak občine nimajo pristojnosti, 
da bi ureditev same spremenile, je pa prav, da se predlogi sprememb posredujejo na državno 
raven. Poudari, da ne gre za socialni program, ampak za socialnovarstveno storitev, podobno kot 
institucionalno varstvo. To sta edini dve storitvi na področju socialnega varstva, ki sta plačljivi. V 
pripravi je zakon, ki bi naj določil, da bi se ti storitvi financirali preko zavarovanj in ne več preko 
subvencij občin. Zakon naj bi bil sprejet v letu 2018. Direktorica poudari še, da imajo uporabniki 
storitve z nižjimi prihodki možnost, da zaprosijo za oprostitev plačila storitve, v to skupino torej ne 
spadajo samo invalidi. Večina uporabnikov pa žal mora doplačevati do polne cene, koliko je 
odvisno od subvencije občine. Razloži še, da je cena dva evra višja zato, ker z letošnjim letom ni 
več kvote invalidov in je edina preostala možna subvencija k ceni, ta, ki jo lahko določi občina.   

Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 9 glasovi za, 6 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje ne poda soglasja k predlagani ceni storitve pomoč na domu: 
 
Cena socialnovarstvene storitve pomoč na domu v letu 2015 znaša: 

         14,94 € za opravljeno uro storitve na delavnik,  
         20,92 € ob nedeljah (oz. dela prostih dnevih) in 
         22,41 € na praznik. 

 
Iz sredstev proračuna Občine Prevalje se od 1.1.2015 dalje zagotavlja 63% subvencija k ceni 
socialno varstvene storitve pomoč družini na domu, ki znaša:  

          9,43 € za opravljano uro storitve na delavnik,  
         13,18 € za opravljano uro storitve ob nedeljah oz. na dela prost dan in  
         14,12 € za opravljeno uro storitve na praznik. 

 
Cena storitve za uporabnika znaša: 

       5,51 € za opravljeno uro storitve na delavnik, 
       7,74 € za opravljeno uro storitve ob nedeljah oz. na dela prost dan 
       8,29 €  za opravljeno uro storitve na praznik. 
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Župan ugotovi, da predlagani sklep ni bil sprejet. 

Maks PUČELJ pove, da naj se cena potrdi, da pa naj se iščejo rešitve v naslednjih treh mesecih za 
bolj primerno ureditev tega področja. 

Matej PEČNIK predlaga, da občina zadovolji zakonski določbi, da mora subvencionirati najmanj v 
50% in sprejme takšen sklep za neko časovno krajše obdobje, hkrati pa ugotovi, a li so prejemniki 
upravičeni do višje subvencije občine na podlagi dejstev, kakšen socialni status imajo. 

Aleksander RISTIČ vpraša, ali obstajajo kakšni cenzusi. 

Župan odgovori da ne in da je ravno to problem, doda, da se nagiba k temu, da bi se v letu 2015 
storitev iz občinskega proračuna financirala v enakem delu kot v 2014, hkrati pa naj tečejo 
aktivnosti za ureditev tega področja. Pojasni, da je predlog sklepa pripravljen tako, da ostaja 
financiranje iz proračuna v enaki višini kot v letošnjem letu.   

Zdravko FAJMUT predlaga, da se sprejme sklep, da končna cena za uporabnika za uro opravljene 
storitve na delavnik ostane 3,53 evrov in se ne zviša na 5,51 evrov na uro, kot je predlagano. 
Subvencija občine bi tako znašala 11,41 evrov na uro do polne cene 14,94 evrov na uro. Ostale 
cene se preračunajo po enakem ključu. Doda, da bo Občina Prevalje edina, ki bo podražila storitev 
za uporabnika za dva evra, v preostalih občinah Mežiške doline bo cena ostala enaka. Breme 
zvišanja cene bi morala nositi občina in ne končni uporabnik.  

Župan opozori, da to pomeni večjo obremenitev proračuna. Meni, da bi se morali o teh stvareh 
svetniki pomeniti na odborih. Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za proračun in finance sta 
sprejela sklep po katerem bi subvencija občine znašala 63%, sedaj pa je mnenje drugačno, kar je 
sicer pravica svetnikov. 

Hedvika GORENŠEK doda, da gre za okoli 7.000 do 8.000 evrov višjo letno obremenitev.  

Bernard PAČNIK pove, da je do spremembe mnenj svetnikov prišlo zato, ker so ugotovili, da ne 
gre za socialni program. Podpre predlog svetnika Mateja PEČNIKA. 

Bogdan PUPAVAC pove, da ne sodeluje na nobenem od odborov, ki sta obravnavala gradivo. 
Podpre predlog Zdravka FAJMUTA, da ostane cena za končnega uporabnika nespremenjena, 
kasneje pa se cena uredi glede na socialni statusa uporabnikov.   

Stanka VAUH razloži, da Dom za starejše ni ponudnik storitev, temveč je dolžan izvajati to storitev. 
Občina pa ima pristojnost in pravico, da razpiše koncesijo ter izbere drugega izvajalca. 

Ivan BACKOVIĆ prebere zakonsko določbo, ki ureja dolžnost občine, da subvencionira ceno 
storitve. Pove, da ga moti, da so svetniki na odborih sprejeli sklep, sedaj pa so glasovali proti, se 
pa strinja z Bernardom PAČNIKOM v povedanem.  

Župan poda predlog sklepa na glasovanje.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 12 glasovi za, 3 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Prevalje ne poda soglasja k predlagani ceni storitve pomoč na domu, 
kjer občina zagotavlja 76,37% subvencije k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini 
na domu, pri čemer se hkrati predlagajo spremembe predmetnega pravilnika pristojnim 
službam.  

Župan ugotovi, da predlagani sklep ni bil sprejet. 

Župan poda na glasovanje predlog sklepa, ki ga je oblikoval Matej PEČNIK: 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 8 glasovi za, 4 proti, je bil sprejet  

 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje poda soglasje k predlagani ceni storitve pomoč na domu kot 
sledi: 
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cena socialnovarstvene storitve pomoč na domu v letu 2015 znaša: 

         14,94 € za opravljeno uro storitve na delavnik,  
         20,92 € ob nedeljah (oz. dela prostih dnevih) in 
         22,41 € na praznik. 

 
Iz sredstev proračuna Občine Prevalje se od 1.1.2015 dalje zagotavlja 50% subvencija k ceni 
socialno varstvene storitve pomoč družini na domu, ki znaša:  

         7,47 € za opravljano uro storitve na delavnik,  
         10,46 € za opravljano uro storitve ob nedeljah oz. na dela prost dan in  
         11,21 € za opravljeno uro storitve na praznik. 

 
Cena storitve za uporabnika znaša: 

           7,47 € za opravljeno uro storitve na delavnik, 
         10,46 € za opravljeno uro storitve ob nedeljah oz. na dela prost dan 

        11,20 €  za opravljeno uro storitve na praznik. 
 

Župan ugotovi, da je sklep sprejet. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 8 glasovi za, 4 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil z izvedbo prenosa izvajanja socialno varstvene 
storitve »Pomoč na domu kot socialna oskrba na domu« iz Centra za socialno delo Ravne 
na Koroškem na Dom starejših Na Fari Prevalje.  
 

Župan ugotovi, da je sklep sprejet. 
 

K tč. 6 
 

SEZNANITEV S POVZETKOM REGIJSKEGA IZVEDBENEGA NAČRTA NA PODROČJU 
SOCIALNEGA VARSTVA 2014-2016 ZA KOROŠKO REGIJO 

 

Sonja TIRŠEK, direktorica CSD ravne na Koroškem pove, da je bil Center za socialno delo Slovenj 
Gradec koordinator izvajalcev s področja socialnega varstva (centri za socialno delo, nevladne 
organizacije in predstavniki lokalnih skupnosti). Kot najbolj pereč socialni problem v lokalnem 
okolju izpostavi reševanje problematike brezdomstva, poudari, da bi na področju duševnega 
zdravja potrebovali še več bivalnih enot za ljudi s težavami v duševnem zdravju, pogrešajo 
programe za starejše ljudi, pomanjkanje sredstev je na področju programov za nastanitev za 
mladostnike z vedenjskimi motnjami, svetovalnih programov za otroke, mladostnike in starše, 
programov za aktivno zaposlovanje ranljivih skupin prebivalstva, izpostavi pa tudi visoko stopnjo 
registrirane brezposelnosti. Poudari, da iz teh ugotovitev izhajajo tudi ocene potreb – potrebovali bi 
zavetišče za brezdomce, ki bi pokrivalo celotno regijo, saj prebiva lcev iz drugih občin v zavetišče v 
Slovenj Gradcu ne morejo nameščati. Prav tako bi potrebovali bivalne enote za odrasle osebe z 
motnjo v duševnem razvoju, saj je trenutno na razpolago le enota za eno stanovanjsko skupino na 
Prevaljah. Potrebovali bi še dodatne enote za osebe z motnjo v duševnem razvoju in težavami v 
duševnem zdravju, svetovalni center za otroke, mladostnike in starše, dodatne nastavitvene 
kapacitete za otroke z motnjami vedenja, medgeneracijski center in pa tudi varovana stanovanja. 
Nadaljuje, da za vse programe, ki bi jih načrtovali in izvedli v obdobju 2014-2016 nimajo izvajalcev 
in da so bili na osnovi teh potreb sprejeti tisti ukrepi, ki bodo v teh letih tudi realizirani. Gre za 
ukrepe, ki imajo izvajalca: vzpostavitev centra lahkega branja, ukrepi na regionalni ravni za 
izboljšanje razpoložljivosti, pestrosti in zagotavljanju dostopnosti in dosegljivosti storitvenih 
programov, ki jih pripravlja Center za usposabljanje, delo in varstvo in so namenjeni za osebe z 
motnjami v duševnem razvoju. Center bo oblikoval bivalne enote za te osebe, ki še ne obstajajo ter 
enote za osebe s poškodbo možganov. Pove, da se bodo na razpise prijavili programi za mlade z 
motnjami v duševnem razvoju ter dodatnimi čustvenimi in vedenjskimi motnjami. Podprti naj bi bili 
tudi programi za osebe z več težjimi motnjami v duševnem razvoju in s kombiniranimi motnjami, ki 
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predstavljajo alternativo k funkcionalnim storitvam. Poudari, da se je na Ravnah ustanovil 
medgeneracijskih center za Koroško, bivalne enote za mlade iz socialne mreže, v okviru Doma 
starostnikov Slovenj Gradec je bil vzpostavljen center z dopolnjeno ponudbo storitev - pomoč na 
daljavo, mobilna strokovna pomoč, socialni servis, programi za osebe z demenco, paliativna 
oskrba, vzpostavljeno pa naj bi bilo tudi zavetišče za brezdomce za Koroško. Pove, da je to nek 
okvir iz katerega se bodo ti izvajalci, če bodo podprti tudi na državni ravni prijavljali na razpise 
Evropske unije. Pri tem bodo potrebovali tudi soglasje regije, da so ti programi potrebni in da bodo 
na teh razpisih Evropske regije lahko tudi konkurirali. Omeni še, da bodo na razpisih konkurirali 
skupaj kot celota v slovenskem prostoru.  
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Hedvika GORENŠEK pove, da se je odbor seznanil s 
povzetkom Regijskega izvedbenega načrta na področju socialnega varstva 2014-2016 za Koroško 
regijo ter ga predlaga občinskemu svetu v seznanitev. Pove, da so bili z gradivom zadovoljni in da 
glede na to, da se bodo sredstva črpala iz Evrope, to tudi podpirajo. 
 
Bernard PAČNIK vpraša, če v ta program spada tudi Društvo Altra – Odbor za novosti v duševnem 
zdravju in če lahko pričakujejo kakšno finančno pomoč, saj da so na robu rentabilnosti, so pa 
socialni program. 
 
Sonja TIRŠEK odgovori, da ne ve, kako bodo zadeve potekale, da je sodelovala zgolj pri pripravi in 
da kolikor razume, obstoječi programi ne bodo podprti. Poudari, da bodo podprte nove stvari, da je 
Evropa dala sredstva za zagon posameznih projektov, že uveljavljeni projekti pa sredstev ne dobijo 
več, kar je žalostno in kar pomeni, da tudi kakšni dobri programi ne morejo več funkcionirati.  

 

Zdravko FAJMUT pove, da bi se določene zadeve, ki so zapisane lahko izvajale na nivoju Mežiške 
doline, a še vedno v okviru Regijskega izvedbenega načrta in predlaga, da se sprejme sklep, da 
župan v sodelovanju z ostalimi župani imenuje delovno telo za konkretizacijo teh problemov. 
Pripomni, da se lahko namesto Društva Altra – Odbor za novosti v duševnem zdravju ustanovi 
nekaj drugega z drugim imenom in s sedežem na Ravnah. Nadalje opozori na pomanjkanje 
bivanjskih enot in pove, da so razmere katastrofalne. Poudari, da je sam s tem problemom 
seznanjen že vrsto let. Predlaga, da se v smislu teh socialnih programov naredi nekaj konkretnega. 
Omeni, da obstaja tudi možnost, da bi pri tem problemu sodeloval tudi Stanovanjski sklad 
Republike Slovenije. Nadalje opomni, da je v tem trenutku na Ravnah v teku 36 postopkov 
deložacij in da je tem ljudem potrebno zagotoviti nek prostor, kamor se bodo lahko začasno zatekli. 
Županu predlaga, da se poleg današnjega ugotovitvenega sklepa sprejme tudi sklep, s katerim 
daje župan s pomočjo podžupana za določeno področje pobudo še ostalim županom, da se 
pripravi operativni program ter da se zagotovijo viri financiranja, tako lastni kot morebiti nato še 
nepovratni.  

 
Župan odgovori, da njegov predlog podpira in da predlaga dopolnitev sklepa.  

 

Hedvika GORENŠEK pripomni, da so to seznanitev imele vse občine ter da so s tem seznanjeni 
vsi župani. 

 

Zdravko FAJMUT odvrne, da to ve, ampak, da nekdo mora dati pobudo. 
 
Župan pripomni, da bo dal pobudo ter da se bo glasovalo tudi o predlaganem sklepu. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP 1: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s povzetkom Regijskega izvedbenega načrta 
na področju socialnega varstva 2014-2016 za Koroško statistično regijo. 
 
SKLEP 2: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s povzetkom Regijskega izvedbenega načrta 
na področju socialnega varstva 2014-2016 za Koroško statistično regijo ter predlaga 
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ustanovitev delovnega telesa, ki bo v sodelovanju z vsemi občinami Mežiške doline sprejelo 
operativni program ter zagotovilo vire financiranja za rešitev problematike bivanjskih enot v 
Mežiški dolini. 
 

K tč. 7a 
 

SOGLASJE K SPREMEMBI IN DOPOLNITVI SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST V OŠ 
PREVALJE ZA ŠOLSKO LETO 2014/2015 

 
K tč. 7b 

 
PREDLOG SKLEPA O OBLIKOVANJU ODDELKOV PREDŠOLSKE VZGOJE OD 1.1.2015 

DALJE 
 

K tč. 7c 
 

PREDLOG SKLEPA DOLOČITVE CENE PROGRAMOV V ENOTI VRTEC PREVALJE OD 
1.1.2015 DALJE 

 

Mira HANCMAN, ravnateljica OŠ Franja Goloba Prevalje pove, da se je povečalo število otrok v 
vrtcu, kar ima za posledico preoblikovanje skupin, zato daje predlog, da se polovični oddelek v 
vrtcu preoblikuje v kombinirani oddelek in da se pridobi soglasje, da se lahko v ta oddelek sprejme 
fleksibilni normativ otrok. To pomeni, da je normativ 17, to število pa se lahko nato dopolni na 19. 
Posledica povečanja števila otrok je tudi potreba po večji sočasnosti, zato daje predlog tudi po 
dodatni zaposlitvi pomočnice vzgojiteljice (50% oz. delež 0,5). 
Nadaljuje, da na osnovi preračuna vpisov in nove zaposlitve cena za vrtec s 1.1.2015 ostaja ista 
oziroma se ne spremeni. 
Konča s predlogom pri sistemizaciji, kar pa spada v dogovorjeni program občine. Pove, da je v 
vrtcu otrok s posebnimi potrebami, ki mu je z odločbo dodeljena pomoč 3 ur specialnega 
pedagoga, ki ga sofinancira občina. Pove, da se mora v njihovem aktu spremeniti sistemizacija za 
delež specialnega pedagoga (0,15). 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Hedvika GORENŠEK pove, da je odbor sprejel 
naslednje sklepe in da predlaga občinskemu svetu: 
- da izda soglasje k spremembi in dopolnitvi sistemizacije delovnih mest OŠ Franja Goloba 
Prevalje za šolsko leto 2014/2015. 
- da izda soglasje, da se v OŠ Franja Goloba Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje oddelek I. in II. 
starostnega obdobja (kombiniran oddelek) v Vrtcu Krojaček Hlaček oblikuje na podlagi dejanskega 
števila vpisanih otrok. V primeru dodatnih vpisov otrok med šolskim letom se lahko kombiniran 
oddelek dopolnjuje do fleksibilnega normativa. 
- da izda soglasje, da se cena programov predšolske vzgoje v OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje s 
1.1.2015 ne spreminja in znaša za I. starostno skupino (od 1 do 3 let), 422,14 € in za II. starostno 
skupino (od 4 do 6 let), 322,40 €. 
 
Pove, da so bili sklepi na seji odbora soglasno sprejeti in da jih daje občinskemu svetu v potrditev. 
 
Predsednik Odbora za proračun in finance, Stašo LODRANT pove, da je odbor obravnaval enako 
tematiko in soglasno sprejel vse tri sklepe ter jih daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, so bili sprejeti naslednji sklepi  
 
SKLEP a: 
Občinski svet Občine Prevalje izda soglasje k spremembi in dopolnitvi sistemizacije 
delovnih mest Osnovne šole Franja Goloba Prevalje  za šolsko leto 2014/2015. 
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SKLEP b: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se v OŠ Franja Goloba Prevalje, Enoti 
Vrtec Prevalje oddelek I. in II. starostnega obdobja (kombiniran oddelek) v Vrtcu Krojaček 
Hlaček oblikuje na podlagi dejanskega števila vpisanih otrok. V primeru dodatnih vpisov 
otrok med šolskim letom se lahko kombiniran oddelek dopolnjuje do fleksibilnega 
normativa. 

 
SKLEP c: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep, da se cena programov predšolske vzgoje v 
OŠ Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje s 1.1.2015 ne spreminja in znaša za I. starostno skupino 
(od 1 do 3 let), 422,14 € in za II. starostno skupino (od 4 do 6 let), 322,40 €. 

 
Sejo občinskega sveta ob 18.00 uri zapusti občinski svetnik Zdravko FAJMUT. 

 
K tč. 8 

 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI NAČINA RAZVELJAVITVE ODLOKA O LOKACIJSKEM 
NAČRTU ZA ODLAGALIŠČE NENEVARNIH ODPADKOV KOROŠKE REGIJE (Ur. l. RS, št. 

38/2006) 
 
 

Župan poda kratko obrazložitev in pove, da je občinski svet v aprilu že sprejel sklep,  s katerim se 
je strinjal, da se v postopku sprejemanja Občinskega prostorskega načrta (OPN) ukine Odlok o 
lokacijskem načrtu za odlagališče nenevarnih odpadkov Koroške regije in se območje odlagališča 
v bodoče ureja na podlagi določil OPN, saj občine, ki sodelujejo na projektu KOCEROD zaradi 
sprememb trendov na področju odlaganja nenevarnih odpadkov, širitve na II. in III. fazo ne 
predvidevajo več. Občinski lokacijski načrt za odlagališče nenevarnih odpadkov Koroške regije je 
bil v celoti realiziran. Ministrstvo je menilo, da že sprejet sklep ne zadošča za ukinitev predmetnega 
odloka, zato je bil sklep preoblikovan skladno s pisnimi navodili ministrstva in dan v ponovno 
razpravo in sprejem. Glede na navedeno, se prostorski akt razveljavi z uveljavitvijo OPN, samo 
območje odlagališča pa se bo v prihodnje urejalo na podlagi določil OPN, ki bo za območje 
odlagališča predpisal oz. povzel tiste pogoje in določila, ki omogočajo redno uporabo in zapiranje 
le tega.  
 
Član Komisije za statut in pravna vprašanja Ivan BACKOVIĆ pove, da je komisija na seji ta sklep 
obravnavala in ga soglasno sprejela ter da v zvezi s tem ni bilo večjih vprašanj. 
 

Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja, Matej PEČNIK pripomni, da je že 
župan dovolj enostavno razložil, da gre pri tej zadevi za formalno odločitev z namenom, da se 
pride do cilja, ki je bil postavljen že aprila. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, so bili sprejeti naslednji sklepi  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep o določitvi načina razveljavitve Odloka o 
lokacijskem načrtu za odlagališče nenevarnih odpadkov Koroške regije (Ur. l. RS, št. 
38/2006). 

Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
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K tč. 9 
 

PREMOŽENJSKOPRAVNE ZADEVE 
 

K tč. 9a 
 

Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2015 
 

Bernarda GRADIŠNIK pove, da se točka za izračun občinskih taks v Občini Prevalje za leto 2015 
na podlagi minimalnega zmanjšanja koeficienta cen življenjskih potrebščin kljub temu, da znaša za 
zadnjih 12 mesecev - od novembra 2013 do novembra 2014 -0,2%, ne spremeni in ostane enaka 
kot lansko leto, kar znaša 0, 073 evra. 
 
Sejo občinskega sveta ob 18.03 uri zapusti občinski svetnik Rafael ŠKUFCA. Na sejo občinskega 
sveta se ob 18.03 uri vrne občinski svetnik Zdravko FAJMUT. 
 
Predsednik Odbora za komunalne zadeve in varstvo okolja, Matej PEČNIK pove, da je odbor 
obravnaval vse točke pri premoženjskopravnih zadevah in da so bile vse sprejete, vendar ne vse 
soglasno. 
 
Predsednik Odbora za proračun in finance, Stašo LODRANT pove, da je odbor obravnaval in 
soglasno sprejel vse točke.  
 
Župan predlaga, da se obravnavajo vse točke po vrsti, glasuje pa se na koncu o vseh skupaj, pri 
čemer se vsi prisotni z njegovim predlogom tudi strinjajo.  

 
K tč. 9b 

 
Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za odmero NUSZ za leto 2015 

 

Jana HORVAT pove, da občinski svet skladno z Odlokom o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v občini Prevalje, vsako leto sprejme sklep o višini vrednosti točke za odmero 
nadomestila. V letu 2013 ta sklep ni bil sprejet zaradi pričakovane uveljavitve Zakona o davku na 
nepremičnine in je vrednost točke za leto 2014 ostala enaka kot za leto 2013, revalorizacije ni bilo. 
Revalorizirana vrednost točke bi sicer morala za leto 2015 znašati 0.000402 EUR mesečno, 
vendar je predlog, da se vrednost točke ne spremeni in torej ostane na ravni leta 2013 in 2014, to 
je 0,000398 EUR mesečno.  
 
Na sejo občinskega sveta se ob 18.04 uri vrne občinski svetnik Rafael ŠKUFCA. 
 
Bernard PAČNIK spomni, da se je malo pred koncem prejšnjega mandata sprejel sklep o 
spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Prevalje, ker naj bi 
vseboval napake. 
 
Župan odgovori, da je bil predlog že podan ter, da je bil dopis Ministrstva za finance in Ministrstva 
za okolje in prostor s podpisom obeh ministrov namenjen ravno temu. Pove, da bo občina  te 
zadeve začela pripravljati. 

 
K tč. 9c  

 
Predlog spremembe Sklepa o povprečni gradbeni ceni in osnovni ceni stavbnega zemljišča 

v Občini Prevalje 
 

K tč. 9d  
 

Predlog spremembe Sklepa o načinu pridobivanja stvarnih pravic za potrebe izgradnje oz. 
rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge javne komunalne infrastrukture v Občini 

Prevalje 
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Jana HORVAT poda obrazložitev predlogov sklepov iz točke 9c in 9d hkrati, ker gre za enako 
spremembo.  Pove, da gre za revalorizacijo povprečne cene stanovanjskih površin v občini z 
indeksom cen za stanovanjsko gradnjo. Oba sklepa sta bila sprejeta za potrebe cenitev zemljišč, s 
katerimi razpolaga občina, s strani sodnih cenilcev. Poudari, da se povprečna cena sicer glede na 
rahlo povišanje indeksa cen za stanovanjsko gradnjo, minimalno poviša, iz 938,31 EUR na 944,60 
EUR za leto 2015 za m2 koristne površine. Osnovna cena za m2 stavbnega zemljišča se določi po 
območjih, v odstotkih od povprečne gradbene cene koristne stanovanjske površine (kar je razvidno 
iz vsebine sklepa, ki je v gradivu kot priloga k predlagani spremembi), in preračunano ostaja 
enaka, saj gre za minimalno povišanje, ki se pozna v decimalkah.  
 

K tč. 9e 
 

Predlog sklepa o spremembi in dopolnitvi sklepa o določitvi najemnin 
 

Žiga BERLOŽNIK pove, da je bil decembra 2011 sprejet Sklep o določitvi najemnin. Pri tem gre za 
premoženje in nepremično premoženje, ki ga občina daje v najem. Sklep se dopolnjuje z 
najemninami za uporabo športne dvorane, za uporabo male telovadnice ter za najem velikega 
igrišča v Športnem parku Ugasle peči. 

 
K tč. 9f 

 
Predlog spremembe in dopolnitve Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine 
Prevalje za leto 2014 in Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v občini Prevalje za 

leto 2014 
 

 
Žiga BERLOŽNIK pove, da je predlagana dopolnitev v katastrski občini Farna vas (884), kjer se 
dodata dve parceli št. 26/5 (350m2) in 27/1 (716m2), v  katastrski občini Prevalje (891) pa se pri 
parceli št. 353/30 zniža vrednost iz 47.094,00EUR na 17.148,84 EUR, z namenom uravnoteženja 
celotnega Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine Prevalje. Opozori tudi na 
tipkarsko napako v gradivu pri predlogih sklepov. Pove, da se pravilno glasi »NAČRT 
RAZPOLAGANJA« in ne »Načrt pridobivanja«. 

 
K tč. 9g 

 
Ukinitev javnega dobra 

 
Žiga BERLOŽNIK nadaljuje s predlogom ukinitve javnega dobra na parcelni št. 574/6 v katastrski 
občini Farna vas (884). Pove, da v naravi ta parcela predstavlja del travnika ter da ni potrebna za 
uporabo za zagotavljanje javne in komunalne infrastrukture Občina tega zemljišča ne potrebuje, 
zato se predlaga ukinitev javnega dobra ter nadaljnjo prodajo zemljišča. 
 

K tč. 9h 
 

Prenos dolgoročnih sredstev v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje 

 
Veronika ŠART pove, da je bil leta 2013 zaključen projekt novogradnje Vrtca Krojaček Hlaček in da 
je bilo v upravljanje prenešeno s 30.9.2013. V letu 2014 se je pri urejanju zunanje okolice objekta 
posadila živa meja in namestile dodatne ograje, v višini 8.468 EUR. Ta nabavna vrednost se s 
1.12. 2014 prenaša še dodatno v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje 

 

Župan na koncu točke vpraša, če je kakšno vprašanje ter predlaga, da se glasuje o vseh sklepih 
od a do h skupaj. 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, so bili sprejeti naslednji sklepi  
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SKLEP 9a: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun občinskih taks v 
Občini Prevalje za leto 2015, ki znaša 0,073 EUR. 

Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
 
SKLEP 9b: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča v občini Prevalje, ki znaša 0,000398 EUR mesečno. 
 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 
SKLEP 9c: 
Občinski svet občine Prevalje sprejme Sklep o spremembah sklepa o povprečni gradbeni ceni in 
osnovni ceni stavbnega zemljišča v Občini Prevalje. 
 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
 
SKLEP 9d: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o spremembah sklepa o načinu pridobivanja stvarnih 
pravic za potrebe izgradnje oziroma rekonstrukcije javnih cest, javnih poti in druge komunalne 
infrastrukture v občini Prevalje. 
 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
 
SKLEP 9e: 
Občinski svet Občine Prevalje dopolni najemnine, določene v Sklepu št. 422-0020/2010-06 z dne 15. 
12. 2011 ter sprejetemu sklepu doda in sprejme vrednost najemnin:  
 
Uporaba športne dvorane za prireditev z 
uporabo povečane tribune 

750,00 EUR, postavitev sedežev v dvorani se 
dodatno obračuna 0,82 EUR/kom 

Uporaba športne dvorane za prireditev z 
uporabo tribune 

500,00 EUR, postavitev sedežev v dvorani se 
dodatno obračuna 0,82 EUR/kom 

Uporaba športne dvorane za rekreativne 
namene in vadbo 

20,00 EUR/uro 

Uporaba male telovadnice za prireditev 
(stojišča) 

350,00 EUR 

Uporaba male telovadnice za rekreativne 
namene in vadbo 

9,05 EUR/uro 

Najem velikega igrišča v Športnem parku 
Ugasle peči za izvedbo treninga 

70,00 EUR/1,5 ure za uporabo celega igrišča; 
40,00 EUR/1,5 ure za uporabo polovice igrišča; 
ob uporabi razsvetljave, se dodatno obračuna 
10,00 EUR 

Najem velikega igrišča v Športnem parku 
Ugasle peči za izvedbo tekme 

120,00 EUR, ob uporabi razsvetljave, se 
dodatno obračuna 20,00 EUR 

 
Pri uporabi športne dvorane, male telovadnice ter velikega igrišča v Športnem parku Ugasle peči se 
zaračuna uporaba po dejanski uporabi, s tem, da se obvezno zaračuna najmanj ena začetna ura. 
Obračunajo se časovni intervali, kakor določeno s tem sklepom, pri čemer se uporaba do 15. minut 
pred ali preko intervala zaokroži navzdol, kar je več, pa navzgor. V času uporabe teh objektov se 
všteva tudi čas priprave dvorane in druge aktivnosti uporabnika. 
 
V zgoraj navedenih cenah davščine niso zajete. Najemodajalec bo najemniku izstavil fakturo z 
vračunanim DDV.  
 
V ostalih delih, ki se s tem sklepom ne spreminjajo ali dopolnjujejo, ostane v veljavi Sklep št. 422-
0020/2010-06 z dne 15. 12. 2011 

 
SKLEP 9f: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 
v Občini Prevalje za leto 2014 tako, da se dodata pri k.o. 884 - Farna vas nepremičnini parc. št. 26/5 in 
27/1. 
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Občinski svet Občine Prevalje sprejme dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 
v Občini Prevalje za leto 2014 tako, da se predvidena sredstva iz prodaje parc. št. 353/30, k.o. 891 - 
Prevalje znižajo iz 47.094,00 EUR na 17.148,84 EUR.  
 
SKLEP 9g: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme naslednji sklep  
 

I 
Zemljišču parc.št. 574/6, k.o. 884 - Farna vas se ukine status javnega dobra ter se zanj vknjiži 
lastninska pravica na Občino Prevalje. 
 

II 
Nepremičnina preneha imeti značaj javnega dobra in se vpiše v Zemljiško knjigo kot lastnina Občine 
Prevalje, Trg 2a, Prevalje, matična številka: 1357719000. 
 

III 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
SKLEP 9h: 

Občinski svet Občine Prevalje sprejme sklep o prenosu objekta Vrtec Krojaček Hlaček (namestitev 
dodatne ograje in žive meje) v upravljanje Osnovni šoli Franja Goloba Prevalje s 1.12.2014.  
 

K tč. 10 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
 
Občinski svetnik Maks PUČELJ je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Začne s pobudo, da se na odseku Dolga Brda- Belšak očisti in nasuje jarek. 

Nadaljuje, da so zadevo pri Ošepu že sami uredili, da pa je potrebno odstraniti ovire na pešpoti, da 
se bo lahko pozimi plužilo. 

Na koncu pohvali tajnika Danila Vuteja in podžupana Andreja Stermeca za ažurno posredovanje 
pri Osnovni šoli na Holmecu. Pove, da se je očistila lipa ter okolica, da so se odstranile veje smrek 
in da bo otroke zdaj lahko obiskal Dedek Mraz in Božiček. 

 
Občinski svetnik Aleksander RISTIČ je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da v imenu stanovalcev dela Pod gonjami, Stražišče in Na Fari nad železniško postajo daje 
pobudo za postavitev luči. Pripomni, da je tam popolna tema in da je zelo neprijetno tam hodit, 
predvsem za ženske in otroke zdaj v zimskem času. Predlaga vsaj 3 luči, eno proti krožišču, eno 
proti naselju in eno proti Stražišču. 

 
Občinski svetnik Bernard PAČNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da je bil v času, ko se je dalo plin v najem Petrol Energetiki d.o.o. dogovor, da bo podjetje 
skrbelo, da bo najcenejši ponudnik na trgu. Poudari, da je v tem trenutku to Adriaplin d.o.o. 
Predlaga, da se jih o tem povpraša. Pripomni, da ga moti tudi, da Petrol Energetika d.o.o. novim 
strankam nudi precej ugodnosti oziroma čisto drugo ceno, kot pa jo plačujejo ljudje, ki so že od 
začetka njihovi uporabniki. Po njegovem to ni pošteno in poudari, da mu ne preostane kaj drugega, 
kot da se odklopi iz zopet priklopi, če hoče plačevati plin po nižji ceni. 

Na koncu predlaga, da se postavijo luči tudi v Krajevnih skupnostih Leše, Šentanel in Holmec. 
Pove, da so to obravnavali že na Odboru za družbene dejavnosti ter da je seveda potrebno to 
načrtovati v proračunu za prihodnje leto.  

Župan glede dobavitelja plina na seji pove, da koncesijska pogodba drži in da se stranki 
držita pogojev doseženih s pogajanji, da  pa je vmes prišlo do sprostitve trga plina in da so 
na ta način lahko ponudniki plina tudi drugi, ki jih pred desetimi leti še ni bilo. Danes je 
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omogočeno prosto prehajanje iz enega dobavitelja na drugega, dostop do objektov je jasno 
definiran, dobavitelja plina pa lahko torej določi vsak sam. Pojasni, da je imela občina v 
lanskem letu oziroma leto poprej akcijo, s katero je seznanjala ljudi o bistveno cenejšem 
plinu in doda, da je potem marsikdo zamenjal dobavitelja. Pove, da je imel vsak to možnost, 
da je tudi Petrol Energetika d.o.o. spremenila svoje pogoje ter da noben kupec ni več 
direktno vezan na enega dobavitelja. 

Glede luči pove, da bo občina skupaj  s Krajevnimi skupnostmi našla ustrezno rešitev. 

 
Občinska svetnica Ana SIRK PRISLAN je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da daje pobudo v imenu staršev otrok, ki imajo težave v gibalnem razvoju in sicer za 
zaposlitev fizioterapevta za otroke na Prevaljah. Pove, da je do nedavnega fizioterapija za otroke 
na Prevaljah bila zagotovljena, ko pa je šla gospa Vida, ki je to izvajala v pokoj, se na to delovno 
mesto ni nihče več zaposlil. Nadaljuje, da je članom občinskega sveta, županu in tajniku že 
posredovala to pobudo na elektronski naslov ter omeni, da je problem v tem, da morajo starši te 
otroke sedaj voziti v Slovenj Gradec, kjer pridejo na vrsto največ enkrat na štirinajst dni, prej na 
Prevaljah pa so imeli to možnost dvakrat tedensko. Izpostavi, da je ta terapija zelo pomembna za 
zgodnji razvoj otrok s cerebralno paralizo ter drugimi nevrološkimi in gibalnimi težavami. Poudari, 
da nekateri starši samoplačniško doplačujejo za fizioterapije, kar se ji zdi nedopustno. Glede na to, 
da je na Prevaljah že obstajala ta fizioterapija, bi se lahko izvajala še naprej in glede na to, da je 
Občina Prevalje soustanoviteljica Zdravstvenega doma Ravne, bi lahko v tej smeri tudi kaj 
naredila. Predlaga, da se župan poveže z ostalimi župani Mežiške doline, tudi s predstavnikom 
Občine Prevalje v Svetu zavoda, gospodom Velunškom, z namenom, da bi bila fizioterapija za 
otroke še naprej omogočena. Nadaljuje, da je s tem seznanjena tudi gospa Stanka Vauh, 
Zastopnica pacientovih pravic ter da starši otrok ne bodo odnehali, pri čemer jih podpira tudi sama. 
Vpraša, če se lahko oblikuje in sprejme sklep, da bodo župani Mežiške doline obravnavali to 
problematiko ter našli ustrezno rešitev za ponovno vzpostavitev tega delovnega mesta. Vpraša 
tudi, če ima direktor Zdravstvenega doma Ravne sploh možnost samovoljno ukiniti to delovno 
mesto. 

Župan na seji odgovori, da je občina odreagirala takoj, ko je dobila ta dopis ter da bodo 
skupaj z ostalimi župani poskušali zahtevati od direktorja Zdravstvenega doma Ravne, da 
ponovno zaposli fizioterapevtko za fizioterapije otrok.  

Zdravko FAJMUT predlaga, da se glasuje o predlogu sklepa. 

 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 17 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s problematiko ukinitve delovnega mesta  
fizioterapevta za otroke v Zdravstvenem domu Ravne na Koroškem in sprejme sklep, da se 
pristojnim posreduje zahteva za ponovno zaposlitev fizioterapevta za otroke. 

 
Občinski svetnik Štefan PERŠAK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Najprej se v imenu Krajevne skupnosti Šentanel zahvali Bernardi Gradišnik in ostalim službam, ki 
skrbijo za cestno infrastrukturo v občini. Pove, da se je na območju Krajevne skupnosti Šentanel 
rešilo kar nekaj stvari povezanih s cestno infrastrukturo (odtoki), da so veliko pomagali tudi krajani 
s prostovoljnim delom in da je občina v nekaj primerih prispevala tudi material, s katerim so lahko 
določene zadeve na cesti, ki ni v ponos niti krajanom niti občini, tudi uredili. Pripomni, da so ceste 
v jesenskem, zimskem in spomladanskem času samo napol  prevozne. 

Nadalje pove, da že 14-15 let opozarja, da ima v športna dvorana na Prevaljah, ki je glede na 
velikost lahko ponos kraju, isto število košev kot pa mala telovadnica. Nadaljuje, da so pridobili že 
nekaj predračunov, a da se zadeve ne premaknejo naprej. Poudari, da bi se z večjim številom 
košev izboljšali pogoji za rekreacijo, več skupin naenkrat bi se lahko rekreiralo in s tem pa bi bil 
tudi finančni učinek-plačilo rekreacijskih storitev večje. Omeni še, da je včasih v dvorani le 10-12 
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igralcev oziroma tistih, ki se rekreirajo, ostala dvorana pa je prazna. Meni, da  bi se lahko to bolj 
tržilo. 

 
Občinska svetnica Hedvika GORENŠEK je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

Pove, da so na Odboru za družbene dejavnosti govorili o tem, da bi bilo prav, da bi se praznična 
osvetlitev poleg naselij v Občini Prevalje razširila tudi na Krajevne skupnosti, da bi se to poenoteno 
tudi izpeljalo ter da bi bil tako povsod prisoten ta praznični navdih. Upa, da bi bilo to naslednje leto 
izpeljano, saj v letošnjem to verjetno ni več možno. 

Nadalje predlaga, da se parkovne površine in parkovne površine pred javnimi spomeniki rešujejo 
enotno, na ravni občine in sicer da bi nekdo preko javnih del to tudi kosil. 

Zahvali se tudi vsem, ki so pripomogli k temu, da je cesta proti Novim Bajtam urejena, da so 
nameščene nove škarpe ter da je rešena zadeva s plazom na nevarnem ovinku proti Lešam.  

Na koncu omeni še, da se je pri Leških cerkvah pred kratkim zgodila huda prometna nesreča, da je 
nekdo zdrsnil s ceste. Meni, da je tam premalo odbojnih ograj ter poda pobudo, da se tam namesti 
še kakšna dodatna odbojna ograja.  

K tč. 11 
 

RAZNO 
 
 
Rafael ŠKUFCA se zahvali županu za opravičilo Listi za ljudi za nedavne dogodke, hkrati pa 
pripomni, da nad trgovino Spar na Prevaljah še vedno stoji »jumbo« plakat Liste za občino 
Prevalje. Vpraša, če je tam že za naslednje volitve, glede na to, da je njegova stranka morala 
plakate kar hitro odstraniti. 
 
Bogdan PUPAVAC odvrne, da se ne da priti do njega in da ga mora odstraniti lastnik. 
 
Sejo občinskega sveta ob 18.23 uri zapusti občinski svetnik Zdravko FAJMUT. 
 
Bernard PAČNIK obvesti vse prisotne, da je s strani kriminalistov dobil obvestilo, da se je našlo 
vseh njegovih 12 preferenčnih glasov in da skupno število znaša tako 172. Pove, da se je krivec 
opravičil, on sam pa je tudi umaknil ovadbo. Pripomni, da so s tem volitve za njegovo listo 
končane. 
 
Župan odgovori, da to ne spremeni vrstnega reda volitev. 
 
Župan povabi na prireditve, ki se bodo odvijale v okviru decembrskih praznovanj in se zahvali 
podžupanji Margareti Jukič za pripravo Prevaljskih novic. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.25 uri. 

 
 
 Zapisala: 
 Nina BANDALO                                                                                         Župan  
                                                                                                            dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 – Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 2 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 3 – Izvršen na seji, zapisnik je odložen v zbirko listin in posredovan v objavo na spletu. 
 
Sklep št. 4 – Izvršen na seji, objavljeno v skladu z 90. členom Poslovnika Občinskega sveta 
 
Sklep št. 5 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 7a - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 7b – Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 7c  - Izvršeni na seji.  
 
Sklep št. 8 - Izvršen na seji. Sklep je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 9a - Izvršen na seji. Sklep je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 9b - Izvršen na seji. Sklep je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 9c - Izvršen na seji. Sklep je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 9d - Izvršen na seji. Sklep je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 9e - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 9f - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 9g - Izvršen na seji. Sklep je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 9h - Izvršen na seji. 
 
 
 
 


